
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  

Datum 26 september 2023 
Onderwerp 154-2023 - Ingezonden brief Toekomst Dorpshuis 

Heerle De Schalm 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 

Op 18 september zat bij de ingekomen stukken een brief van de voorzitter van dorpshuis De Schalm. 

“ 779810-A-VOORZITTER-Toekomst Dorpshuis Heerle De Schalm”. In deze brief wordt een aantal 

problemen geschetst waar De Schalm tegenaan loopt, zodanig dat ze nu overwegen het pand (de 

voormalige kerk) te gaan verlaten.  

Naar aanleiding van deze brief heeft de VLP Roosendaal de volgende vragen: 

 

1.      Zijn de genoemde problemen bekend bij u? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, bent u 

bereid om zich daarin zo snel mogelijk te gaan verdiepen? 

2.      Ziet u kansen voor het dorpshuis op een andere nadere locatie in samenwerking met andere 

maatschappelijke partners? 

3.      Bent u bereid mee te denken hoe er een dorpshuis kan worden behouden in Heerle? 

4.      Gaat u op korte termijn in gesprek met het bestuur van De Schalm? Zo ja, wanneer? Zo nee, 

waarom niet? 

 

 

Namens VLP Roosendaal, 

 

Femke Peters en Mike de Waard 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.      Zijn de genoemde problemen bekend bij u? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, bent 

u bereid om zich daarin zo snel mogelijk te gaan verdiepen? 

Ja, deze problematiek wordt meegenomen in een breder perspectief met betrekking tot de integrale 

dorpsontwikkeling in Heerle 

Naar aanleiding van de startnotitie van de leefbaarheidsgroep in Heerle hebben wij begin van de 

zomer aangegeven dat de gemeente met alle betrokken stakeholders in het dorp in gesprek gaat over 

een integrale dorpsontwikkeling. 

Eind september hebben wij als gemeente bestuurlijk gesproken met KPO over de toekomst van 

basisschool Berkenveld. In dat gesprek hebben we gesproken over het samenbrengen van 

verschillende functies en het belang daarbij voor de toekomstige leefbaarheid van het dorp. Om tot 

een goede scenarioverkenning te komen voor een integrale dorpsontwikkeling vinden we het 

belangrijk om inzicht te hebben in alle wensen, ideeën en belangen die leven bij de diverse 

stakeholders. We willen daarin graag samen optrekken. 

Om die reden hebben we afgesproken dat KPO het initiatief neemt om een ronde te doen langs alle 

partijen in het dorp. Zij zullen dat doen via adviesbureau HEVO. Op basis van de opgehaalde 

informatie ontstaat een gedeeld beeld over de ambities, opgaven en knelpunten, hetgeen 

aanknopingspunten biedt voor verdere gesprekken in het kader van de gebiedsontwikkeling in Heerle. 

2.      Ziet u kansen voor het dorpshuis op een andere nadere locatie in samenwerking met 

andere maatschappelijke partners? 

Hiervoor wordt verwezen naar het antwoord op vraag 1. 

3.      Bent u bereid mee te denken hoe er een dorpshuis kan worden behouden in Heerle? 

Hiervoor wordt verwezen naar het antwoord op vraag 1. 

4.      Gaat u op korte termijn in gesprek met het bestuur van De Schalm? Zo ja, wanneer? Zo 

nee, waarom niet? 

We blijven als gemeente door middel van accountgesprekken op regelmatige basis in gesprek met al 

onze partners. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


